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ترک تحصیل 67 دانش آموز به دلیل نبود سرویس
مــدیــر آمـــوزش و پـــرورش منطقه دســتــگــردان از ترک 
تحصیل 67 دانش آموز منطقه تپه طاق به دلیل نبود 

سرویس برای رفت و آمد در سال گذشته خبر داد.
به گــزارش فــارس، چیزی به بازگشایی مدرسه ها باقی 
نــمــانــده اســت و همه دســتــگــاه هــای متولی بــه دنبال 
فــراهــم کــردن مقدمات بازگشایی مــدرســه هــا و مراکز 

آموزشی هستند.
تلاش های مسئولان امر در حالی در رسانه ها منتشر 
می شود که شنیدن خبر ترک تحصیل 67 دانش آموز 
در تپه طاق طبس به دلیل نبود سرویس و وسیله نقلیه 
برای جابه جایی در سال گذشته، برای همگان غیر قابل 

باور است.

قلی پور؛ ریاست آمــوزش و پــرورش منطقه دستگردان 
طبس از ترک تحصیل 67 دانش آموز منطقه تپه طاق 
در ســال گذشته خبر داد و گفت: بر اســاس پیگیری 
انجام شده، نبود سرویس مدرسه و ناتوانی خانواده ها 
در تأمین هزینه های تحصیلی، موجب ترک تحصیل 

دانش آموزان عشایر شده است.

وی هــمــچــنــیــن نــبــود مــیــنــی بــوس در مــنــطــقــه بـــرای 
سرویس دهی را عامل دیگر بیان کــرد و خواستار این 
شد تا ترتیبی داده و مجوزی صــادر شــود که بتوان با 
مینی بوس های اداره آموزش و پرورش تا منطقه عشایری 
کوه یخاب که مسافتی بیش از 20 کیلومتر دارد، رفت و 

آمد کرد و سرویس دهی را انجام داد.

نشست
مهدی توحیدی  شهردار مشهد با اشاره به   

اینکه سیاست ما از روز نخست، سیاست جاری دولت 
در کشور و اتمام پروژه های نیمه تمام بوده و هست، 

عنوان کرد: بودجه شهرداری با پروژه هایی که 
کلنگ زنی شده اند، همخوانی ندارد و این سبب می شود 

برخی از پروژه ها نیمه تمام باقی بمانند.
سید عبدالله ارجائی در دومین نشست خبری با 

اصحاب رسانه در سال جاری با تأکید بر اینکه وقتی 
پول برای تزریق به پروژه وجود ندارد و کارگاه نیمه 

تعطیل می شود، چند مشکل ایجاد می کند، اظهار 

کرد: نخستین ایراد، تعدیل نیروهای انسانی است؛ 
زیرا پیمانکار نمی تواند کارگر را بدون دستمزد وادار 

به فعالیت کند و ما نمی توانیم با زندگی و آبروی مردم 
بازی کنیم. وی افزود: دومین نکته ای که وجود دارد 

این است که اگر به یک پروژه عمرانی پول تزریق 

نشود، زمان اجرای آن پروژه طولانی شده و مردم 
دچار مشکل می شوند. وی در خصوص اعلام کلان 

پروژه های شهرداری با اشاره به اینکه من اهل 
زودتراعلام کردن خبرها نیستم در حالی که می توانم 

همه کلان پروژه های دوره ششم را اعلام کنم.
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در استان

شهردار مشهد گفت: یکی از 
اعضای شورا یکی از پروژه های 
کلان این دوره را خبری کرد که 
سبب افزایش قیمت 400 هزار 
تومانی برای هر متر زمین دراین 

منطقه شد. 
وی در خصوص بودجه های شــهــرداری مشهد، 
افــزود: ما شهرداری را در حالتی تحویل گرفتیم 
که بودجه محقق شده شهرداری 2۱ درصد بود. 
در زمان ورود بنده به شهرداری با مشکلات زیادی 
همچون تجمع پیمانکاران و بدهی به بانک ها 
ــم. قسمتی از بــودجــه درآمــدهــای  ــودی مــواجــه ب
شــهــرداری معمولاً در ســال نخست تغییر دوره 
به دلیل جابه جایی مــدیــران محقق نمی شود و 
پول نقدی که باید وارد پــروژه شود، وارد حقوق و 
دستمزد می شود که این رقم سال گذشته بیش از 

۱00درصد محقق شد.

توسعه نباید به سمت غرب باشد ◾
وی در خصوص رویکرد توسعه ای شهر مشهد با 
تأکید بر اینکه رویکرد توسعه شهر به سمت غرب 
موجب شده افرادی که از مناطق غرب مشهد برای 
زیــارت به حــرم مطهر رضــوی مشرف می شوند، 
ساعت ها زمان صرف کنند، افزود: در حال حاضر 
هیچ کس نمی داند مرکز شهر کجاست. شهر 
متوازن نیست. وقتی می شود توسعه را درغرب 
ایجاد کرد، در شرق هم می شود ایجاد کرد و توسعه 
اگر با رونــد فعلی ادامــه پیدا کند، حرم مطهر در 

حاشیه قرار خواهد گرفت.
وی افـــزود: پیشران های توسعه نباید به سمت 
غرب مشهد یا حتی مناطق جنوبی مشهد برود. 
چــه ایـــرادی دارد یــک پـــروژه تــجــاری، درمــانــی در 
نقاط حاشیه شهر مشهد اجرا شود؟ چرا بیش 
از 40 سال است که توسعه شهر مشهد به سمت 
غرب است و اگر این رونــد ادامــه پیدا کند، شهر 
مذهبی با رویکرد حرم نخواهد بود. در این بین چه 
موضوعی وجود دارد که ما برای توسعه شهر به 

سمت شرق مقاومت می کنیم؟ 
وی ادامه داد: فاصله آخرین نقطه غربی تا حرم 
روی نقشه ۱7 کیلومتر است و این عدد در شرق 
7کیلومتر اســـت؛ یعنی شهر مــتــوازن نیست. 
شهرک های شهید رجایی، باهنر و طرق مناطقی 

است که باید به توسعه آن ها توجه کنیم.
 وی با تأکید بر اینکه طرح جهش مسکن نباید از 
مشهد خارج شود، ادامه داد: درهمین خصوص 
ــدار مــحــتــرم و  ــان ــا اســت ــه ب ــا هــمــاهــنــگــی هــایــی ک ب
دستگاه های متولی انجام شده، تعدادی از سهم 
40 هزار واحدی نهضت ملی مسکن مشهد قرار 
است در مناطق شرق و حاشیه شهر ساخته شود 
که در این زمینه همکاری آستان قدس رضوی در 

واگذاری زمین قابل تقدیر است.

اختیارات محلی برای شهر بین المللی  ◾
وی در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به اینکه 
ــارت، ملی نیست و از  بودجه مشهد در بحث زیـ
دولت به خاطر نگاه ویژه ای که به مقوله زیارت دارد، 
تشکر می کنیم، افزود: دولت در حال تسهیل سفر 
به مشهد است و افزایش زائران را به دنبال خواهد 
داشــت؛ اما باید به توسعه زیرساخت های مشهد 

کمک کند.
وی با تأکید بر اینکه ما نمی توانیم با اختیارات محلی 
یک شهر ملی و بین المللی را مدیریت کنیم و مشهد 
را در شأن جامعه جهانی شیعه ببینیم، عنوان کرد: 
ما از دولت محترم و نمایندگان مجلس می خواهیم 
اختیارات شهرداری تهران را به شهرداری مشهد 
تسری دهند و دربرنامه هفتم توسعه نگاه ویژه ای به 

مدیریت شهری مشهد داشته باشند.     
وی با بیان اینکه دولت باید برای اعتبارات و بودجه 
زیــارت شهر مشهد برنامه ویـــژه ای داشته باشد، 
افزود: در بحث زیرساخت ها برای فاز یک خط3قطار 
شهری که به نفع زائران است، حدود 3هزار میلیارد 
تومان مشخص شده است و 6هزار میلیارد تومان 
آن همچنان باقی مانده است که در سفر ریاست 
جمهوری قول پرداخت 2هزار میلیارد تومان داده شد 
که باز اعلام شده است این اوراق همان اوراقی است 

که در بودجه ۱40۱ در نظر گرفته شده بود.

افزایش ظرفیت کمپ غدیر برای دهه آخر صفر ◾
وی در خصوص اقدامات شهرداری برای پذیرایی 
 از زائـــران در دهــه آخــر صفر عــنــوان کرد:پویش 
»هر خانه یک زائرسرا« باید تبیین شود و مجاوران 
در میزبانی از زائران همت بیشتری داشته باشند. 
بــر همین اســاس ظرفیت کمپ غدیر از ۵ هــزار 
نفر به ۱4 هــزار نفر خواهد رسید و چند سالن 
ورزشی و سوله بحران در اختیار ستاد اسکان قرار 
خواهد گرفت. همچنین چندین سوله و محل 
اسکان موقت ایجاد خواهد شد و مقرر است در 
صورت نیاز به کمک حمل و نقل برون  شهری با 

اتوبوس های درون  شهری برویم.
وی افـــزود: حــدود هــزار و 300اتــوبــوس را وقتی وارد 
شهرداری شدیم، تحویل گرفتیم. وی با بیان اینکه 
بین۱0 تا 20 درصد اتوبوس ها در شهرهای مختلف 
در تعمیرگاه هستند که باید از ایــن هــزار و 300 تا 
کم شوند، عنوان کرد: برای تکمیل ناوگان عمومی 
2 هزار و ۵00 دستگاه اتوبوس نیاز داریم که در این 
دوره در سه مرحله به ترتیب ۸3، 27 و 33 دستگاه 
محقق شده است و امیدواریم در پایان دوره این عدد 
را به هزار برسانیم.وی در خصوص اتوبوس های برقی 
هم گفت: تعدادی اتوبوس برقی نیز در سطح شهر 
در حال آزمایش است که امیدواریم این آزمایش را 
با موفقیت سپری کنند. اگر از این اتوبوس ها جواب 
بگیریم، با ایــن اتوبوس هایی که محصول کشور 

خودمان است، وارد قرارداد می شویم.

غربالگری؛ عمده ترین مشکل معتادان متجاهر ◾
شهردارمشهد مقدس در ادامه در خصوص معتادان 
متجاهر و کارتن خواب ها با بیان اینکه کارتن خوابی که 
معتاد متجاهر نباشد، جمع آوری آن وظیفه ماست، 
گفت: اما وضعیت معتادان متجاهر باید به صورت 
کار گروهی صــورت بگیرد و بهزیستی باید در این 
زمینه میدان داری کند؛ اما مشکل اساسی ما در این 

زمینه، غربالگری است که باید داشته باشیم.
وی با گلایه از اینکه چرا از سال ۹0 تاکنون تعداد 
معتادان، صعودی اســت و چــرا در یک دور باطل 
ــاه می سازیم، اما  ــاه پشت اردوگـ افتاده ایم و اردوگـ
روش درمانمان را عوض نمی کنیم، عنوان کــرد: ما 
معتقدیم روش هــای درمانی به شکل کنونی دیگر 
جــواب نمی دهد. برخی معتادان بیشتر از ۱0 بار 
دستگیر شده اند. راه حل علمی برای چرخه باطل 
دستگیرشدگان وجود ندارد. ما احساس می کنیم 
عده ای نمی خواهند این مشکل حل شود. این حلقه 

باید یک جایی شکسته شود.  

جــرم اثــبــات شـــود، نخستین نفری هستیم که  ◾
برخورد می کنیم

شهردار مشهد مقدس در خصوص پرونده قضایی 
تعدادی از کارمندان شــهــرداری هم گفت: چنین 
پرونده ای وجود دارد و تعدادی ازمدیران این دوره و 
دوره پیش مرتبط با آن هستند. در مرحله نخست ما 
از آن ها حمایت می کنیم؛ اما اگر اتهامشان ثابت شود 

نخستین نفر، خودمان با آن ها برخورد خواهیم کرد. 
ما به دستگاه قضایی اعتماد کامل داریم.

وی همچنین درباره انباشت بدهی های شهرداری و 
فروش املاک با قیمت پایین برای پرداخت بدهی ها 
گفت: در بودجه ۱400 میزان فــروش دارایــی هــای 
سرمایه ای چقدر تصویب شده بود؟ دردوره پیش 
چقدر از املاک شهرداری را می خواستند بفروشند؟ 
میزانی که در بودجه دیده شده بود برای تأمین اعتبار 
پــروژه هــا بیش از دو برابر امــلاک موجود در خزانه 
شهرداری بود. وی افزود: آیا کشش بازار فروش ۵ هزار 
میلیارد تومان ملک است؟ اینکه می گویند مدیریت 
شهری ملک را ارزان فروخته اســت، می توانید هر 
دستگاه نظارتی که می خواهید، تعیین کنید تا آن 
را بررسی کند و اگــر تخلفی صــورت گرفته، با اشد 

مجازات با آن برخورد کند.

اختلافی بین مشهد و طرقبه وجود ندارد ◾
ارجائی درباره مرزبندی بین طرقبه - شاندیز و مشهد 
و مناقشات موجود نیز گفت: اختلافی بین مشهد و 
طرقبه وجود ندارد و اقتصاد این دو شهر به یکدیگر 
گره  خورده است. گام های خوبی در این زمینه برداشته 
شده است. موضوع اختلاف این دو شهر مربوط به 
شهرسازی و تقسیمات کشوری است و شهرداری 
فقط مطالبه گراست. به صــورت مستمر در حال 
پیگیری هستیم و امیدواریم این موضوع به زودی 

حل شود.
شهردار مشهد در ادامه این نشست در خصوص 
کمبود سرویس های بهداشتی با بیان اینکه مسئله 
سرویس بهداشتی اهمیت زیادی دارد، افزود: همه 
مسجدها، مدرسه ها، مکان های عمومی، هتل ها و 
هر جایی که سرویس بهداشتی دارد، باید در اختیار 
مردم قراربگیرد. در شهرداری نیز حاضر به تأمین مواد 
شوینده و بهداشتی و نیروی خدماتی برای نظافت 
سرویس ها هستیم. وی افــزود: شــهــرداری حاضر 
اســت هر ســازنــده ای که سرویس بهداشتی قابل 
حمل می سازد، از آن خریداری کند. در جلسه ای که 
با معاون اول رئیس جمهور داشتیم، خواهش کردیم 
هزار چشمه سرویس بهداشتی به صورت امانی در 

اختیار ما قرارگیرد.
ارجائی ادامه داد: سرانه فضای سبز باید در مشهد 
حفظ شده و ارتقا پیدا کند؛ اما سیاست ما کاهش 
آبیاری فضای سبز با آب شرب است. ما مدیریت 
بخشی نگری را قبول نداریم. آبیاری فضای سبز باید 

با پساب صورت بگیرد.
وی همچنین دربــاره الیت با اشــاره به اینکه در این 
خصوص اختلاف برداشت از قانون وجود دارد، عنوان 
کرد: ما در مدیریت شهری معتقدیم پارک حاشیه ای 
مشمول قانون نظام صنفی نمی شود و خدمات 
پارکینگ شهرداری با توجه به ادله ای که وجود دارد، 

مشمول نظام صنفی نمی شود. 

در دومین نشست خبری شهردار با اصحاب رسانه عنوان شد

ضرورت ایجاد زیرساخت های توسعه در شرق مشهد


